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  محرومیت هادی ساعی  
بخشیده شد 

ایسنا: محرومیت یک ساله هادی ساعی 
از حضور در میادین بین المللی بخشیده 
شد. هادی ساعی به دلیل اعتراض شدید 
به قضاوت ناعادلانه در مبارزه متین رضایی 
مقابل حریف ترک، از سوی هیات اجرایی 
مسابقات یک سال از حصور در تمامی 
میادین محروم شد. پس از آن اعلام شد 
ساعی به عنوان سرپرست حق حضور در 
سالن مسابقات را ندارد. اصغر رحیمی، 
مدیر تیم های ملی تکواندو امروز در نشست 
خبری اعلام کرد محرومیت ساعی به طور 
کامل از سوی فدراسیون جهانی بخشیده 
شد و وی مشکلی برای حضور در مسابقات 
به عنوان سرپرست یا رییس فدراسیون 

ندارد.

خارجازمستطیلسبز

  واکنش تند لاپورتا  
به اتهام فساد مالی بارسلونا

رئیس باشگاه بارسلونا واکنش تندی 
به افرادی داشت که این باشگاه را به فساد 
متهم می کنند. به گزارش الموندو دیپورتیو، 
بارسلونا روزهای بسیار سختی را تجربه می 
کند. این باشگاه بزرگ اسپانیایی متهم به 
فساد و خرید داوران شده و این باعث شده 
است تا زمزمه کسر امتیاز و حتی سقوط 
تیم به دست پایین تر هم شنیده شود که 
این موضوع با واکنش تند این باشگاه همراه 
شد. خوان لاپورتا گفت: بارسلونا باشگاهی با 
پایبندی به ارزش ها است. ما تنها ارزش ها 
را زبانی به کار نمی بریم بلکه آنها را در عمل 
اجرا می کنیم و این ارزش ها بخشی اساسی 
باشگاه ما هستند و به همین خاطر است که 
بارسلونا در  همه جهان مورد ستایش و تقدیر 
است. متاسفانه بعضی از روی حسادت و سوء 
نیت به دنبال لکه دار کردن آبروی ما هستند. 
او ادامه داد: معنویات بارسلونا نه خریدنی و 
نه فروختی است و نه حتی لکه دار می شود. 
حملات پلیدانه ای به اعتبار و نشان ما شده 
است. شک نکنید که ریاست و مدیریت 
باشگاه بارسلونا که به دنبال لکه دار کردن 
آبروی ما هستند با آنها برخورد می کند. من 
از روی ضعف صحبت نمی کنم. من احساسی 
شده ام و اعلام می کنم که با همه این افراد 
پستی که چنین اتهاماتی را مطرح می کنند 
برخورد می کنم. بارسلونا با هدایت ژاوی 
فصل بسیار خوبی را در لالیگا تجربه می کند 
و با 9 امتیاز بیشتر نسبت به رئال مادرید در 

صدر جدول رده بندی قرار دارد.

خبـــــر

  ورود سازمان خصوصی سازی و بازرسی 
به قرارداد سرخابی ها 

سالپنجم
شماره1515

قراردادهای  وضعیت  ملی:  آرمان 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس به گونه ای 
است که باعث وارد شدن ضرر و زیان به این 
باشگاه ها شده و سازمان بازرسی کل کشور و 
سازمان خصوصی سازی به این مساله ورود 

کرده اند. 
 استقلال 

رئیس سازمان خصوصی سازی از معرفی 
مدیرعامل و اعضای هیات مدیره وقت باشگاه 
استقلال خبر داد. حسین قربانزاده افزود: بعد از 
بررسی کامل عملکرد مدیرعامل و هیات مدیره 
وقت باشگاه استقلال، این افراد به اتهام کتمان 
وقایع مالی و عدم ارائه اطلاعات جامع و کامل 
مطابق مواد ۷۲ و ۷۵ قانون اجرای سیاست 
های اصل ۴۴، به مراجع قضایی معرفی شدند. 
وی افزود: سهامداران و هواداران بحق مطالبه 
دارند و وظیفه ماست که پیگیری کنیم. مدیران 
سرخابی ها بدانند که سازمان خصوصی سازی 
در این دوره با هیچ کس عهد اخوت نبسته 
و دوران مماشات با سوء مدیریت و تخلفات 
در باشگاه ها هم گذشته است. خوشبختانه 
از زمان بورسی شدن باشگاه های استقلال و 
پرسپولیس و نظارت سازمان بورس و سازمان 
خصوصی سازی با هرگونه سوء مدیریت، 
کتمان وقایع مالی و تخلفات برخورد خواهد 
شد، رئیس کل سازمان خصوصی سازی ادامه 
داد: مدیرعامل وقت باشگاه استقلال به رغم 
وجود تکالیف مصرح قانونی و حتی تعهد و 
اقرار مکتوب متاسفانه به روشنی این تکالیف 
و تعهدات را نقض کرد و با هزینه کرد خارج از 
چارچوب و عرف، لطمات عدیده ای به باشگاه 
استقلال وارد کرده است و متاسفانه به رغم 
برگزاری جلسات متعدد و پیگیری های مکرر 
سازمان خصوصی سازی اطلاعات مخدوش 
و ناقصی ارائه کردند و اعضای هیات مدیره 
وقت نیز به دلیل اهمال در نظارت و پیگیری 
امور باشگاه باید مورد پرسش و بازخواست 
قرار گیرند. قربانزاده افزود: البته ناگفته نماند 
که این جدیت در پیگیری و تعقیب قضایی در 

دوره جدید بورسی شدن این باشگاه ها اتفاق 
می افتد و حتما با همین شیوه نظارت و پیگیری 
برخی مدیران اسبق سرخابی ها نیز باید خیلی 
زودتر از این به دادگاه معرفی می شدند که 
متاسفانه این اقدام به دلایلی مثل تعارف و 
رودربایستی و یا بی توجهی انجام نشده که اگر 
انجام می شد، شاهد چنین رویه های ناصوابی 
نبودیم. وی تاکید کرد: سهامدار و هوادار چه 
گناهی دارند که هر دوره یک مدیرعامل می آید 
قبلی ها را تکفیر می کند و خودش در باغ 
سبزی نشان می دهد و دوباره او می رود و این 
چرخه عینا با مدیرعامل جدید تکرار می شود! 
رئیس کل سازمان خصوصی سازی ادامه داد: 
ما همین الان هم نمی دانیم مدیرعامل فعلی 
چه کار می کند و نگرانیم که صدای این اقدامات 
هم بعدا بلند شود. برای اینکه از این چرخه 
جلوگیری کنیم، اولا با ارسال نامه مبسوطی به 
دادستان کل کشور، کتمان وقایع مالی باشگاه 
استقلال را گزارش کردیم و خواهان بررسی 
بدون اغماض هستیم و از طرف دیگر رو به 
آینده، نامه لغو تفویض انتخاب اعضای هیات 
مدیره سرخابی  ها را وزیر امور اقتصادی و دارایی 
امضا کرد و در اردیبهشت سال ۱۴۰۲ اکثریت 
هیات مدیره حتما افراد متخصص حوزه مالی 

و حقوقی خواهند بود که نظارت جدی و بی 
تعارفی بر عملکرد مدیرعامل داشته باشند.

 پرسپولیس 
سخنگوی قوه قضائیه از تهیه گزارش سازمان 
بازرسی از مسائل مالی باشگاه پرسپولیس خبر 
داد. مسعود ستایشی در نشست خبری قوه 
قضائیه در خصوص ورود سازمان بازرسی کل 
کشور به مسائل مالی باشگاه پرسپولیس، اظهار 
داشت: سازمان بازرسی کل کشور در راستای 
ایفای وظایف قانونی اش و رسالت ذاتی که به 
موجب قانون اساسی دارد با استقرار هیات های 
بازرسی نسبت به بررسی عملکرد دستگاه ها 
اقدام می کند. سخنگوی قوه قضائیه گفت: 
باشگاهی مورد اشاره در همین راستا بوده که 
هیات بازرسی برای بررسی عملکرد این باشگاه 
در سال ۱۴۰۱ مستقر شده است. بر اساس 
این استقرار و یافته هایی که بوده با تشکیل 
پرونده نسبت به انجام بازرسی در خصوص 
موضوعاتی از جمله؛ نحوه انعقاد قراردادها، نحوه 
تامین و هزینه کرد منابع مالی و بررسی اسناد و 
مدارک مربوطه اقدام می کند. در نهایت گزارش 
کامل را متضمن پیشنهادات لازم تنظیم و به 
مراجع ذی صلاح ارائه کرده است. پس حتما 
کیفرخواست و...نیست. بعضی اوقات گزارشات 

هشداری، توجه و تذکر است. بعضی اوقات هم 
گزارشاتی که داده می شوند واجد جنبه کیفری 
خواهد بود. ستایشی تصریح کرد: مواردی که در 
این گزارشات آمده فکر می کنم از حوصله این 
جلسه خارج باشد. اگر می خواهید گزارش تان 
را تکمیل کنید به حوزه مراجعه کنید تا به شما 
ارائه کند که در این گزارش چه نکاتی آمده و 
به چه نحو قرار است عمل شود. ستایشی اعلام 
کرد: یکی از موارد مطروحه در گزارش، موضوع 
بررسی قرارداد باشگاه یاد شده با شرکت ایده 
پویان ماژ بوده که از ناحیه بازرسی امور ورزش 
و جوانان سازمان بازرسی نکاتی از جمله موارد 
ذیل قابل بررسی است. وی ادامه داد: قرارداد 
بین باشگاه فرهنگی ورزشی پرسپولیس به 
نمایندگی سرپرست وقت باشگاه و شرکت 
ایده پویان ماژ )کارگزار( با موضوع واگذاری 
انحصاری حق استفاده و بهره برداری از عنوان 
حامی و نام شرکت در خصوص کلیه فعالیت 
های درآمدزا در چارچوب قرارداد منعقد شده 
است. سخنگوی قوه قضائیه تصریح کرد: در 
بازرسی انجام شده مواردی از جمله امضای 
قرارداد کارگزاری بدون تفویض اختیار از 
هیات مدیره، واریز درآمدهای حاصل از محل 
قرارداد به حساب کارگزار مغایر با قوانین و 
مقررات موضوعه و تخصیص %۵ از درآمدهای 
ناخالص حاصله در کلیه قراردادهای منعقده به 
نفع کارگزار بابت هزینه احصا گردیده است. 
وی ادامه داد:از سوی دیگر مدیر عامل فعلی 
باشگاه طی نامه ای به شرکت ایده پویان ماژ 
)کارگزار( اعلام نموده ادامه همکاری با شرکت 
مزبور براساس شرایط این شرکت امکان پذیر 
نمی باشد و مطابق بررسی های به عمل آمده 
تاکنون اقدامی در جهت تعیین تکلیف قرارداد 
یاد شده صورت نگرفته است. در خصوص 
قرارداد مذکور این نهاد نظارتی ضمن ارائه 
پیشنهادات  اصلاحی به مسئولان ذی ربط، 
در راستای رسیدگی به تخلفات احتمالی نیز 
پرونده ای تشکیل داده و موضوع در دست 

بررسی است.

   ایستاده 
 زارع و نوری به عنوان اسطوره های ملوان  تا این 
لحظه در کنار هم توانسته اند از مشکلات عبور کرده 
و اعتبار خود را خرج باشگاه کنند. دو بازیکن محبوب 
اسبق که اکنون در دوران مدیریت و مربیگری نیز 
نشان داده اند که قدر اعتباری که از ملوان گرفته اند 

را می دانند.

        دیدار  
 مرتضی پور علی گنجی مدافع پرسپولیس  در کمپ 
اسپایر با ستاره فوتبال السد دیدار داشت و عکس 
یادگاری نیز گرفتند. بغداد بونجاح ستاره گلزن السد 
قطر که سابقه بارها تقابل با پرسپولیس را در لیگ 
قهرمانان آسیا دارد، در کنار مرتضی پورعلی گنجی 

این تصویر یادگاری را ثبت کردند.

           برد 
تیم فوتبال استقلال که در هفته بیست وسوم 
لیگ برتر فوتبال مقابل فولاد خوزستان به برتری 
دست یافت، ظهر روز دوشنبه با درخواست ریکاردو 
ساپینتو در دیداری تدارکاتی برابر اسپاد الوند تهران 
از تیم های لیگ دسته دوم به میدان رفت و به برتری 3 

بر یک دست یافت.
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کوتاه
 ایسنا: تیم فوتبال پرسپولیس بیشترین رای را در نظرسنجی 
نشریه اسپانیایی درباره محبوبترین باشگاه دنیا به دست آورد. 
با پایان یافتن نظرسنجی نشریه مارکا درباره پرطرفدارترین 
تیم های فوتبال جهان، پرسپولیس که در بین ۲۸ گزینه نهایی 
قرار داشت توانست عنوان پرطرفدارترین باشگاه را از آن خود 
کند. پرسپولیس در این نظرسنجی - که تقریبا نیم میلیون نفر 
در آن شرکت کردند - بالاتر از رئال مادرید، محبوب ترین تیم 
جهان شد. تیم های لیورپول، میلان و آژاکس نیز در رتبه های 
بعدی این جدول قرار گرفتند. مارکا در این نظرسنجی نام 
باشگاه های معروفی چون رئال مادرید، بارسلونا، میلان، بایرن 
مونیخ، پاری سن ژرمن، یوونتوس،  لیورپول، منچستریونایتد، 
بوکاجونیورز، ریورپلاته، سانتوس، پالمیراس و الاهلی مصر را 
آورده بود. از قاره آسیا علاوه بر پرسپولیس، النصر عربستان نیز 

در این فهرست قرار داشت.

بیــنالمــلل
 بازیکن باتجربه بایرن مونیخ به قرار نگرفتن در فهرست 
ژرمن برای دیدارهای دوستانه پیش رو واکنش نشان داد. به 
گزارش کیکر، تیم ملی فوتبال آلمان با هدایت هانسی فلیک 
خود را آماده جام ملت های اروپا ۲۰۲۴ می کند که به میزبانی 
خود این کشور برگزار می شود. فلیک تصمیم گرفت که 
توماس مولر بازیکن باتجربه خود را برای دیدارهای دوستانه 
پیش رو در فهرست قرار ندهد که این موضوع با واکنش خود 
این بازیکن مواجه شد. مولر با ۱۲۱ بازی ملی از باتجربه ترین 
بازیکنان تاریخ فوتبال آلمان به شمار می آید. البته فلیک اعلام 
کرده است که این دعوت نشدن مولر موقت است و او دوباره می 
تواند به تیم ملی دعوت شود. مولر در واکنش به دعوت نشدن 
خود گفت: اصلا احساس عصبانیت نمی کنم. من رابطه خوبی 
با فلیک دارم و به همدیگر احترام می گذاریم. با سرمربی تیم 

ملی در  ارتباط خواهم بود و فعلا به عنوان 
یک هوادار از بازیکنان حمایت خواهم 
کرد. می خواهم در این تعطیلات در کنار 
خانواده ام باشم تا از نظر روحی خود را 

آماده ادامه فصل با بایرن مونیخ کنم. 
او ادامه داد: خوشبختانه با بایرن 
مونیخ در شرایط بسیار خوبی 
برای  هستیم و در سه جام 
قهرمانی به میدان می رویم. 

هنوز تا پایان فصل بازی های 
زیادی باقی مانده است و عطش 

زیادی برای قهرمانی داریم.

دیدگـــــاه
قلعه نویی و جام برای ایران 

ستارهمدانی
 کارشناس فوتبال 

امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال ایران  
انتخاب شد.  با توجه به تجربیاتی که قلعه نویی داشت و یک 
دوره سرمربی تیم ملی بود، طبیعتاً از آن دوران درس گرفته  
و بهترین انتخاب از سوی فدراسیون بود. ضمن اینکه تصمیم 
خیلی سختی نبود، چون وقتی به هر دلیلی فدراسیون فوتبالل 
نتوانست با سرمربی خارجی به توافق برسد و روی گزینه داخلی 
به جمع بندی رسید، تنها دو مربی بودند که استانداردهای 
لازم را برای سرمربیگری تیم ملی داشتند. با احترام به تمام 
گزینه هایی که برای هدایت تیم ملی معرفی شدند اما اعلام 
اسامی که فاقد استانداردهای سرمربیگری تیم ملی بودند، امر را 
بر آنها مشتبه کرد که در حد هدایت تیم ملی کشورشان هستند. 
تعارف و رودربایستی را باید کنار گذاشت و واقعیت قضیه این 
بود که امیر قلعه نویی شاخصه های سرمربیگری را داشت و بعد 
از او هم یحیی گل محمدی بود که چون هدایت تیم پرسپولیس 
را بر عهده داشت سرمربیگری تیم ملی را از دست داد. از لحاظ 
شخصیتی، قلعه نویی می تواند تیم ملی را به خوبی هدایت کند 
و برای کنترل ملی پوشان مشکل خاصی ندارد. حضور وحید 
هاشمیان به عنوان یکی از دستیاران قلعه نویی می تواند اتفاق 
خوبی باشد. او بازیکن بزرگی بوده و مدارک مربیگری را در 
آلمان گرفته، بازیکنان تیم ملی هم او را قبول دارند. او شخصیت 
و خصوصیت لازم را برای مربیگری در تیم ملی دارد. امیدوارم 
نفراتی که اضافه می شوند هم شخصیتی و فنی در حدی باشند 
که به سرمربی تیم ملی کمک کنند تا شرایط به سود تیم ملی 
شود.  امیر قلعه نویی از همه مربیان ایرانی زرنگ تر است. از همان 
ابتدا هم قلعه نویی هوش فوق العاده ای داشت. تجربیات سال ها 
مربیگری هم به داشته های وی اضافه شده و طبیعتاً بهترین 
تصمیم را می گیرد. ما بهترین نسل قوتبال مان را در اختیار داریم 
و کارلوس کی روش دستاوردهایی برای فوتبال ملی ما داشت 
ولی سبک مربیگری او جام آوری نبود. تیم های او سخت بباز 
هستند و قطر هم در آینده سخت مغلوب می شود ولی کی روش 
نمی تواند قهرمانی بیاورد. در جام ملت های آسیا نیاز به سرمربی 
جام اور داریم. یعنی تیم او هجومی بازی کند و با حملاتش 
حریفان را تحت الشعاع قرار دهد. البته این سبک باید حساب 
شده باشد و تیم اسیر ضدحمله نشود. در جام ملت های آسیا 
هواداران از تیم ملی قهرمانی می خواهند و با جام جهانی فرق 
می کند که اگر از گروه خود صعود می کردیم طرفداران نمایش 
تیم ملی را قابل قبول می دانستند. سبک امیر قلعه نویی جام آور 
است. تیم های او همواره در میان برترین تیم های لیگ در گلزنی 
هستند. با توجه به کیفیت بازیکنان تیم ملی، سبک هجومی 
جواب می دهد چون قلعه نویی با تیم هایی آمارهای گلزنی خوب 
داشته که بهترین بازیکنان را در مقایسه با دیگر تیم ها در اختیار 
نداشته است. همه تیم هایی که از آنها اسم برده شد قابل احترام 
هستند، ولی باید قبول کنیم تیم ملی ایران به رغم اینکه سن 
تعدادی از ملی پوشان بالا رفته اما نسل خوبی را داریم. نسلی 
که می تواند ما را به موفقیت در جام ملت ها امیدوار کند. تیم 
ملی باید استراتژی مناسبی داشته باشد و با توجه به بازیکنان با 
تجربه ای که بسیار تاکتیک پذیر هستند امکان کسب نتایج بسار 
خوب وجود دارد. ضمن اینکه می توان روی بازیکن یا بازیکنانی 
حساب کرد که انگیزه بسیار زیادی دارند تا توانایی های خود 
را در تیم ملی نشان دهند. هر چند کار بسیار سختی خواهیم 
داشت و نباید انتظار داشته باشیم رقبا به سادگی مقابل ما 

تسلیم شوند.

مدیرروستا: 

ناکامی در جام ملت های آسیا نباید باعث برکناری قلعه نویی شود 
علی اصغر مدیرروستا پیشکسوت فوتبال ایران اعتقاد دارد 
حتی در صورتی که تیم ملی کشورمان در جام ملت های آسیا 

موفق نشود، قلعه نویی باید به کارش در این تیم ادامه دهد.
 انتخاب قلعه نویی 

علی اصغر مدیرروستا درباره انتخاب امیر قلعه نویی به عنوان 
سرمربی تیم ملی ایران، به تسنیم گفت: وقتی اسامی گزینه های 
داخلی مورد نظر فدراسیون اعلام شد، نام یحیی گل محمدی و 
علی دایی از قلم افتاده بود و همه می دانستند که قلعه نویی گزینه 
اصلی است. چون گل محمدی در میان گزینه ها نبود، قلعه نویی 
در میان مربیان داخلی بیشتر از همه واجد شرایط است. حسین 
فرکی هم با سابقه ای که داشت، می توانست گزینه خوبی برای 

تیم ملی باشد.
 تمجید از گل محمدی 

وی با تمجید از سرمربی پرسپولیس بیان کرد: نتایج اخیر 
نامزدهای داخلی نیمکت تیم ملی نشان می دهد گل محمدی 
ظرف سال های اخیر کارنامه پرُبارتری داشته است. سرمربی 
تیم ملی باید در تیم های پایه فعالیت کند و تیم های نوجوانان، 

جوانان و امید ایران هم باید زیر نظر قلعه نویی باشند. اگر تیم 
ملی در جام ملت های آسیا نتیجه نگیرد، نباید سرمربی تیم 
را کنار بگذاریم و باید چند سال به قلعه نویی فرصت بدهیم تا 

برنامه هایش را اجرا کند.
 کی روش؟

کارشناس فوتبال ایران در مورد بن بست در مذاکرات 
فدراسیون فوتبال با فلیکس سانچس و وینچنزو مونتلا تصریح 
کرد: به هر حال مربیان خارجی با فوتبال روز دنیا آشناتر هستند. 
در میان گزینه های اعلام شده، فلیکس سانچس در رده های پایه 
قطر بوده و فوتبال قطر را متحول کرده است. وینچنزو مونتلا 
هم مربی چند تیم باشگاهی خوب بوده است. با این حال همان 

فرصتی را که به کی روش دادند، باید به مربی ایرانی هم بدهند.
 مربیان داخلی 

وی به انتقاد از سبک مربیان داخلی فوتبال کشورمان 
پرداخت و اظهار داشت: آنها عمدتاً دنبال حرف زدن هستند و 
همین موجب شده فوتبال ما درجا بزند. پوست اندازی فوتبال 
ایران در مربیگری سرعت بسیار کمی داشته است و مربیانی 

تیم می گیرند که سال های قبل نتایجی معمولی گرفته اند. 
فدراسیون فوتبال باید نظارتی بر مربیان ما داشته باشد و به آنها 
نمره بدهد. مدیران ما کسانی نیستند که فوتبال با آنها پیشرفت 
کند و هیچ فرصتی نصیب مربیانی نمی شود که بیرون هستند. 
پیشکسوت فوتبال کشورمان با اشاره به رویه های غیرمعمول 
در انتخاب سرمربی عنوان کرد: فدراسیون فوتبال بررسی کند 
یک مربی که هیچ پیشرفتی ظرف چند سال کارش نداشته 
است، چرا باز هم تیم می گیرد. آیا غیر از این است که برخی 
دلالان در حال جابجایی مربیان هستند؟ ساختار مربی سازی 
در ایران اشتباه است و فوتبال ما باید زیر و رو شود. برخی مربیان 
مدرک مربیگری ندارند و بعد با کسب مدرک سرمربی می شوند! 

برخی ها هم ابتدا سرمربی هستند و بعد مربی می شوند!
 تحول 

مدیرروستا با بیان اینکه فوتبال ایران باید متحول شود، به 
تسنیم گفت: بازیکنان مستعد زیادی به خاطر فساد در فوتبال 
حیف و میل شدند. با این شرایط، فوتبال ما ضعیف و ضعیف تر 
می شود و برای اینکه خودمان را به سطح اول فوتبال آسیا نزدیک 
کنیم، باید روند پرورش مربی اصلاح شود. لژیونرهای خوب 
فوتبال ما که اکنون در سطح اول اروپا بازی می کنند،  بار تیم 
ملی را به دوش می کشند و بعد از آنها، بعید می دانم بازیکنان 

خوبی به اروپا بدهیم.

ناصر ابراهیمی پیشکسوت تیم فوتبال 
پرسپولیس معتقد است بازی پرسپولیس 
و سپاهان هیچ بار محتوایی و فنی نداشت و 
۱۵ دقیقه اول، بازیکنان فقط با داور کلنجار 

می رفتند.
 درباره شکست تیم پرسپولیس 
مقابل سپاهان در هفته بیست و سوم 

لیگ برتر چه نظری دارید؟
این باخت می تواند عواملی زیادی داشته 
باشد. از مدیریت، کادرفنی، بازیکنان و 
یا مدیر تیم باید به خوبی کار خودشان را 
انجام بدهند. اگر مشکل فنی هم باشد باز 
هم مربی مقصر نیست. بازی پرسپولیس و 
سپاهان هیچ بار محتوایی و فنی نداشت. ۱۵ 
دقیقه اول این دیدار که بازیکنان فقط با داور 
کلنجار لفظی داشتند. درگیری در فوتبال 
وجود دارد، اما اکثر بازیکنان فقط با داور 

صحبت می کردند.
 کیفیت سپاهان در دیدار مقابل 
ارزیابی  چگونه  را  پرسپولیس 

می کنید؟
 سپاهان برابر پرسپولیس در حفظ توپ 
و میدان تسلط زیادی داشت و مرکز میدان 
را در اختیار گرفته بود. موقعیت های خوب 
گلزنی داشت و در نهایت توانست در دقایق 

آخر گل برتری خودش را بزند.
 عملکرد پریرا  در این مسابقه 

مشخص نبود!
 مهاجم برزیلی پستش مشخص نبود و 
خیلی عقب بازی می کرد و بیشتر در خط 
هافبک دیده می شد. این مهاجم برزیلی 
آنچنان کارایی در خط حمله نداشت و 
مقابل سپاهان تاثیر مثبتی روی بازی 
تیمی پرسپولیس نگذاشت. گل محمدی 
اشتباه کرد بازیکنی که کارت زرد می گیرد 
را تعویض نمی کند. باید پریرا را بیرون 
می کشید تا تیم ۱۰ نفره نشود. خودم به 
بازیکنان می گفتم اگر کارت زرد بگیرید 
تعویض تان می کنم. این اخراج باعث شد 
تا پرسپولیس در نیمه دوم کاملا دفاعی 
بازی کند. پرسپولیس در دقایق پایانی هم 
تعویض های آنچنان خوبی نداشت. کادر 
فنی باید تعویض هایی را انجام می داد که 
بتواند همین نتیجه را حفظ کند. بازیکنی 
باید در این شرایط وارد زمین شود که با 

تمرکز به بازی آرامش بدهد.
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 افشاریان: 
دلیل غیبت بنیادی فر اشتباه در داوری بازی استقلال گل گهر نبود

خداداد افشاریان، عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال 
و رئیس کمیته داوران در خصوص انتخاب قلعه نویی گفت: 
اجازه می خواهم که رک و شفاف صحبت کنم. برمی گردیم 
به جلسه ده روز پیش که سه، چهار ساعت در مورد آینده تیم 
ملی صحبت کردیم. در آن جلسه اکثر قریب به اتفاق اعضا از 
قلعه نویی حمایت کردند. من از همین جا به جامعه مربیان 
کشور و قلعه نویی تبریک می گویم و امیدوارم خوش بدرخشیم. 
او در مورد اینکه گل گهر درخواستی مبنی بر نشستن قلعه نویی 
روی نیمکت در بازی حذفی داشته یا نه گفت: من نمی دانم 
درخواستش رسیده یا نه اما از رفتار حرفه ای باشگاه گل گهر 
تشکر می کنم چون نسبت به تیم ملی نظر مساعد داشتند 
و به رغم اینکه در اوج مسابقات هستند بهترین مربی خود 
را رها کردند. توافقاتی بین قلعه نویی، فدراسیون و گل گهر 

اتفاق افتاده و باز هم ممنونم از بچه های سیرجان. افشاریان 
در خصوص مبلغ قرارداد قلعه نویی در تیم ملی و اینکه گفته 
می شد قراردادش با گل گهر ۵۰ میلیارد بوده، گفت: من واقعا 
اشراف ندارم و محرمانه است اگر می توانید از آقای قلعه نویی 
یا تاج بپرسید. آن چه که می دانم این است که آقای قلعه نویی 
نه به خاطر پول و نه به خاطر مادیات به تیم ملی آمده، اگر 
دنبال پول بود همان گل گهر می ماند. او دنبال اعتبار فوتبال 
و کمک به جامعه فوتبال و تیم ملی است. شاید ارقام دهن پر 
کن باشد ولی برای کسی که می خواهد برای کشورش بجنگد 
بسیار راحت است. فکر نمی کنم این رقم را فدراسیون پرداخت 
کند ولی شخصیت قلعه نویی باید حفظ شود و اعضای هیئت 
 VAR مدیره پشت او هستند. رئیس کمیته داوران در مورد
بیان کرد: ما شرکتی که تحت قراردادمان است با ما کار می کند 

و رفتارهای اداری و حقوقی را جلو می برد. آخرین پلنی که ما 
انجام دادیم، کارگروه VAR در قطر با مدرس فیفا انجام گرفت. 
اگر مشکل خاصی پیش نیاید اولین مرحله بعد از این موضوع 
مسأله آموزش داوران مان است. آموزش در ایران خواهد بود 
و اتفاقات خوبی خواهد افتاد. حتی اگر با دو یا سه ورزشگاه به 
سمت VAR برویم این کار را انجام خواهیم داد. او در گفت وگو 
با برنامه ورزش ایران از رادیو ایران در مورد اینکه آیا دلیل غیبت 
بنیادی فر در این هفته اشتباه هفته قبلی وی بود، گفت: نه، شما 
دقت بفرمایید که هیچ داوری از هفته قبل، این هفته قضاوت 
نکرد. آقای بنیادی فر هیچ مشکلی در بازی قبل نداشت. مسائل 
کوچک و رفع خطاهای ریزی بود. طبق روالی که داشتیم 
تمامی داوران کشور که هفته قبل قضاوت کردند، این هفته 

نبودند. ان شاا... در آینده آقای موعود بنیادی فر هستند.


